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Referat styremøte 25.01.2024 
Til stede: 

• Anne Cathrine Halvorsen 

• Hanne Bonna Bruun 

• Cecilie Gerhard Berger 

• Mireille Gabrielli 

• Ida Nygaard

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Referatet gjennomgått uten merknader. 

Saker fra tidligere møter – utestående saker 

Sak 22/2023 – bytte av bank 
Vi har to fungerende konti i Sparebank1. Den ene av disse er en konto som er reservert for midler til 

helsearbeid. 

Konti i DnB avsluttes. 

Sak 29/2023 – NGDKs formålsparagraf 
Saken slettes. 

Sak 3/2024 – Stort Sett 
Utestår til etter årsmøtet. 

Sak 4/2024 – bestilling rosetter 
Utestår til etter årsmøte. 

Nye saker 

Sak 5/2024 – styret 
Hans Fredrik og Berit har trukket seg og sitter ikke til årsmøtet.  

I henhold til våre vedtekter §4-2 ble det vedtatt at Mireille overtar som nestleder frem til årsmøtet.  

Sak 6/2024 – møtereferater på hjemmesiden 
Klubben har så langt ikke lagt møtereferater på hjemmesiden. I henhold til våre vedtekter skal dette 

gjøres. Vi publiserer referatene fra etter årsmøtet 2023, og fortsetter med dette videre.  

Sak 7/2024 – dokumenter i sky 
Vi starter med å laste opp diverse dokumenter som referater, protokoller fra årsmøte, årshjulet, etc. 

Sak 8/2024 – årsmøte 
• Sted – Vi sjekker om det fortsatt er aktuelt å være i Vestby.  

• Tidspunkt – kl. 19 

• Årsberetning – første utkast av årsberetningen er klart og lastet opp på styrets facebook-

gruppe.  

• Regnskap – er startet opp. Sendes til revisjon så fort det er ferdig.  
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• Digitalt årsmøte – Det har kommet inn forslag om å ha årsmøtet digitalt. Å avholde møtet 

digitalt er for så vidt ikke noe problem, problemet er at det skal kunne legges til rette for 

hemmelig avstemning. Det finnes gratis/rimelige programvarer som kan benyttes, men ingen 

av disse kan garantere anonymitet. Kostnaden for å leie inn et anerkjent firma vil bli på 

mellom 15.-25.000 kr. Dette har ikke klubben økonomi til og i tillegg anses det for 

arbeidskrevende for styret i den nåværende situasjonen.  

• Æresmedlemmer – det har kommet forslag om nye æresmedlemmer. 

Sak 10/2024 – årets aktivitets-gd 2023 
Fristen for å delta i konkurransen om årets aktivitets-gd går ut 1. februar. Vi legger ut en påminnelse 

på klubbens side.  

Styrets medlemmer bør ikke søke med mindre det ikke finnes andre søkere. 

Faste punkter 

Avlsrådet orienterer 
Det har ikke vært møte i avlsrådet etter siste styremøte. 

Eventuelt 
Det var ingen saker under eventuelt. 


